
 

   PROTOKOLL 

   STYRELSEMÖTE 

 

Tid och plats:  2024-02-05, 18:30, Dala SK Mjörn Västra Bodarne   

Närvarande:    Henrik O, Lennart Z, Leif T, Eleonor N, Per N, Kajsa M, Jonatan H, 

och John H samt Björn Dahlin (adjungerad) 

 

§ 1. Mötets 
öppnande:  

Vägföreningens ordförande Henrik förklarade mötet 
öppnat. 

§ 2. Fastställande av 
dagordning: 

Dagordningen fastställdes. 

§ 3. Föregående 
mötesprotokoll: 

Genomgång och godkännande av föregående 
styrelseprotokoll 2024-01-08 och 2024-01-22 

§ 4. Bygglovsansök
ningar: 

Inga inkomna 

§ 5. Påbörjade 
byggnationer: 

 Ingen känd 

§ 6. Planerade 
arbeten: 

-    Smedbacken är i behov av ny beläggning. 
-    VA-arbete in till Högåsvägen 13, längst in. 
-    Asfaltering efter grävning vid Kyrkvägen 21-24,  
     när vädret så tillåter. 
- Sandning och snöplogning. 
- Skyltar med texten ”Vinterväghålles ej” i 

anslutning till Strandpromenaden. 
- Slamsugning av våra brunnar. 
- Lagning av potthål. 

 

§ 7. Utförda arbeten: - Sandning och snöplogning 
- Skyltar med texten ”Vinterväghålles ej” GC-väg 

som ansluter ”Friluftsskolan” från Ljungbacken. 

§ 8. Ekonomi: - Genomgång av kassören inför årsmötet. 

§ 9. Övriga frågor: - Fråga från föregående möte om åtgärder för ”den 
90-gradiga” kurvan på Solnäsvägen som gör att 
det blir svårt för sopbilen att komma fram. Det 
finns lösningar som framkommit som gör att 
fastighetsägarna kan lösa frågan själva med 
ändrad placering av tunnorna. 

- I samband med VA-projektet (slutet av Etapp 2) 
vill kommunen stänga av del av Lärketorpsvägen 



(första uppförsbacken) i 5 veckor och hänvisa 
gång och cykeltrafiken till en tillfällig väg. 
Biltrafiken kommer däremot att hänvisas söderut 
till Solvedsvägen. Styrelsen är kritisk till denna 
lösning och har förslag på två andra lösningar; att 
avvakta med ”backen” och skjuta fram arbetet till 
att inkluderas i Etapp 3, då en annan tillfällig 
bilväg finns som förbinder Örnuddens väg med 
Tiggarevägen. Alternativt 2 är att färdigställa den 
alternativa vägen (som ovan) men inom ramen för 
Etapp 2 innan grävningen i ”backen” påbörjas. 
Styrelsens bestämda åsikt är att vi inte kan 
acceptera den lösning som kommunen 
presenterat då detta kommer att innebära stora 
olägenheter för de boende. 

- Vi kommer att tillskriva VA-chefen gällande 
samverkan vad som sker med Etapp 2 och 3. 

- Styrelsen vill minska föreningens utgifter. Det 
visar sig nu att det administrativa system som 
föreningen använder sig av, VÄGFAS som håller 
reda på våra medlemmar, nu även kan klara 
digitala utskick. Om medlemmarna lägger in sin e-
postadress i systemet kan de exempelvis få 
kallelse och handlingar till sin mejl och föreningen 
sparar portot som är en stor kostnad för 
föreningen. Hur detta ska gå till genom 
inloggningsuppgifter kommer att informera om i 
brevkallelsen till 2024 års årsmöte. 

§ 10. Nästa möte: Onsdagen den 13 mars klockan 19:00. 

§ 11. Mötets avslut: Ordförande förklarade mötet avslutat. 

 

 

Vid protokollet.    Justeras: 

 

 

 

John Hedlund    Henrik Olsson 

Sekreterare     Ordförande 


